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Zápis z jednání komise pro rodinu a sociální záležitosti 
         konané dne 16.10.2024  ve velké zasedací místnosti Dům Ludmila ve Veselé od 16,30 do 18,30 

hodin. 
 
 

Upozornění: 
Následující text může obsahovat důvěrné informace osobního, obchodního či pracovního charakteru. Je určen pouze pro členy komise, členy 
obecních orgánů, příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Informace z jednání by neměly být zveřejněny před 
konečným usnesením příslušného obecního orgánu. 

 

 
Přítomni: Bc. Stanislava Picková, Mgr. Vendula Šeflová, Mgr. Soňa Razáková, Vladimíra Havránková, Mgr. Petr  
                Novák, Bc. Kamila Sedláková, Klára Řezáčová,  
Omluveni: Bc. Jaroslava Lochmanová, DiS., Lenka Somolová. 
Neomluveni: Mgr. Gabriela Luková –Sittová. 
   
 

 
PROGRAM:  
 

 1. Informace k pravidelnému setkávání poskytovatelů sociálních služeb k propagaci 
svých služeb (návrh, diskuse) – V. Šeflová 

2. Darovací smlouvy pro žadatele během roku – S. Picková 
3. Návštěva Domova seniorů s Alzheimer centrem Hrádek nad Nisou – V. Šeflová 
4. Informace senior camp pro rok 2025 – K. Řezáčová 
5. Dotační řízení Města Mnichovo Hradiště pro poskytovatele sociálních služeb – V. 

Šeflová 
 
 

1. V. Šeflová všem přítomným představila návrh, jak by mohli poskytovatele sociálních služeb 1x 
ročně představit svoje služby občanům města. Inspirovala se např. v Semilech, kde probíhá 
každoročně Den rodiny. V Mnichově Hradišti se pravidelně pořádá Sousedská slavnost. Bylo by 
vhodné využít tuto událost pro shromáždění všech poskytovatelů na jednom místě. Někteří 
poskytovatelé se sousedských slavností pravidelně účastní, zejména ti z Mnichova Hradiště. 
Ostatní členové navrhovali další možnosti  - např. vytvořit ,,koutek“ pro poskytovatele, název, 
vytvoření banneru ad. Všichni přítomní souhlasili s tímto návrhem. S. Picková domluví 
schůzku s panem D. Malým, kde by domluvila další postup a možnost realizace tohoto 
návrhu, který vychází z komunitního plánu sociálních služeb. 
 
2. S. Picková připomněla všem přítomným koho město Mnichovo Hradiště v tomto roce finančně 
podpořilo formou darovací smlouvy z rozpočtu města pro sociální oblast. Dále sdělila, že proces, 
jak s žádostí o dar nakládáme, zůstane stejný (vyhovuje požadavkům Finančního odboru a Radě 
města Mnichovo Hradiště). Členové byli dotázáni, zda je pro ně dostatečně vyhovující jejich 
vyjádření (podpořit/nepodpořit) emailovou komunikací. Členům tato komunikace vyhovuje, pouze 
V. Šeflová upozornila, že bychom měli všichni vzájemně odpověď ,,zasílat všem“, abychom 
viděli vyjádření navzájem. Paní Sedláková se vyjádřila, že nesouhlasí s pravidelnou podporou 
PN Kosmonosy na podporu duševního zdraví, protože má zato, že psychiatrická nemocnice má 
financování dostatečně zajištěno. Domluvili jsme se, že pokud v roce 2025 bude PN Kosmonosy 
žádat opět finanční dar, budeme požadovat více informací o jejich financování. Ostatní žádosti o 
dar členové hodnotili kladně i pro případ příštích let. 
 
3. V. Šeflová nabídla členům komise, že bychom mohli navštívit v rámci exkurze nové zařízení 
Domov seniorů s Alzheimer centrem Hrádek nad Nisou. Toto zařízení je moderně a nově 
zařízené, exkurze by mohla být inspirací pro další poskytovatele. V. Šeflová domluví termín na 
měsíc leden 2025 a zajistí dopravu. Přítomní členové by se prohlídky domova rádi zúčastnili. 
 
4. K. Řezáčová informovala přítomné, že na rok 2025 plánuje DC Jizera zorganizovat senior 
camp. Jednalo by se týdenní ,,tábor“ pro seniory, který by probíhal na zdejší faře.  Na organizaci 
celé akce začnou pracovníci DC Jizera pracovat počátkem roku 2025. Nyní mají představu, že 
by mohlo senior camp využít cca 20 -25 osob, konal by se v měsíci červen - červenec denně cca 
od 8 -9 hodin do 14 hodin podle naplánovaných aktivit, oběd by byl zajištěn. K. Řezáčová sdělila, 
že by chtěli požádat o podporu město, především asi finanční, hledají sponzory, byla by i 
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finanční spoluúčast účastníků. Zatímní rozpočet je cca 3000 – 3500Kč/osoba. 
 
 
5. V. Šeflová sděluje, že vedení města a Radě města v současné době vyhovuje systém 
rozdělování Individuální dotace v sociální oblasti. Otázkou financování v sociální oblasti se 
zabývali i koordinátoři KPSS, kdy od některých poskytovatelů bylo upozorněno na špatně 
nastavené financování a podhodnocené financování sociálních služeb. Pokud by došlo ke 
změně v nastavení financování sociálních služeb, jednalo by se opět o delší proces změny. 
Proto pro rok 2025 zůstane systém stejný. Paní Sedláková a pan Novák navrhují upravení 
žádosti pro žadatele. Žádost je technicky špatně uchopitelná (špatně se do ní vepisuje, každá 
strana se musí podepisovat), nově nyní kraj požaduje po poskytovateli uvádět hodiny odvedené 
práce ne počet úvazků, není jasné, zda se má uvádět počet klientů za celé ORP nebo pouze za 
Mnichovo Hradiště. Na základě vyjádření členů komise bude Radě města spolu se zápisem 
z dnešního jednání předložena ke schválení žádost pro poskytovatele sociálních služeb na rok 
2025.  

 
 
  Závěr: informace vzaty na vědomí bez usnesení 

 
 
 
 
 

Zapsal: Bc. Picková Stanislava        Dne : 17.10. 2024 
Schválil: Mgr. Šeflová Vendula         Dne: 23. 10. 2024     
Rozesláno:                                Dne: 
 
Obdrží dle e-mailového rozdělovníku: členové komise a asistentka odboru Kanceláře vedoucího úřadu. 


